
 

 

Berg menighetsråd 
 MØTEBOK 
  
  

Møtested: Arbeidskirken   

Møtedato: Torsdag 07.feb. 2019   

Tid: 18:30 – 21.30   

SAKSLISTE NR: 2/19   

    

Åpning: Ottar                  Servering:  Toril   Rydding: Åsmund/Thorbjørn 
  
SAKNR. 10/19: GODKJENNING AV REFERAT FRA 9. JANUAR 
  
SAKNR. 11/19: KIRKETJENER ANDERS STRAND HAR ORDET. 
                                    Gjennomgang av stillingsinstruks. 
 
SAKNR. 12/19: PRESTEN HAR ORDET 
 
SAKNR. 13/19: ØKONOMI  
 Søknad om støtte til Sportskapellet 
 
SAKNR. 14/19: NYTT FRA UNDERGRUPPENE 
  
SAKNR. 15/19: HØSTENS PROGRAM 

 Tunklang 8.des 
 Havfruene 6.des 

Julekonsert med “Pust”.  
 
SAKNR. 16/19: MENIGHETSRÅDSVALG 2019 

Valg av nominasjonskomite 
 
SAKNR. 17/19: BISPEDØMMERÅDET 2019 

Aktuelle kandidater til nominasjonens valgliste til  
bispedømmerådet 

 
SAKNR. 18/19: NY DAGLIG LEDER I BERG SOKN 
 



SAKNR. 19/18: REFERATSAKER  
Takk for offer fra flere organisasjoner 
Nasjonal pilegrimskonferanse 2019 
Konsert med Black& Lekker 

 
SAKNR. 20/18: EVT 

Årsmøteinnkalling til Sportskapellet  
Ny representant til Kirkens Nødhjelp  
               VELKOMMEN TIL MØTE! 

  
  
  
  
 
 

 

Berg menighetsråd 
 MØTEBOK 
  
  

Møtested: Arbeidskirken   

Møtedato: Torsdag 07.feb. 2019   

Tid: 18:30 – 21.30   

SAKSLISTE NR: 2/19   

    

Ottar holdt en åpning om noen tanker fra Kirkens nødhjelps blad. 
 
Tilstede: Kristin Stensrød Haugen, Ole Bjørn Normandbo, Liv Randi H Johnsen,  
Ottar Haugen, Thorbjørn Gundersen, og Toril Sæves Jacobsen 
  
Forfall: Heidi Kjær Løvereide, Åsmund Brøvig, Anita Baann Hovd, Øystein Vestmoen og 
Eldbjørg Evensen 
  
SAKNR. 10/19: GODKJENNING AV REFERAT FRA 9. JANUAR 
 Referatet ble godkjent og undertegnet. 
 
SAKNR. 11/19: KIRKETJENER ANDERS STRAND HAR ORDET. 
 
Anders Strand er ansatt i kirketjenerstillingen  i Berg sokn, dette er en stilling på 70% 



Han gir uttrykk for at stillingsinstruksen er for omfattende til at han oppfylle den i sin helhet. 
Det er for mange arbeidsoppgaver til at han skal rekke gjennom alle arbeidsoppgavene på 
de timene han har til rådighet. Derfor må han gjøre en prioritering av oppgavene. Han mener 
at han får gjort alle de daglige arbeidsoppgavene som er nødvendig for at de kirkelige 
handlingene og aktivitetene i kirken skal gå sin gang gjennom uken. Med unntak av vasking 
av kirken.  
Fellesrådet har satt inn fast vasking fra at innleid byrå hver fredag. Byrået vasker første 
etasje som inneholder kirkesalen, menighetssalen, blåstua, toaletter og kontorene. Denne 
kostnaden dekkes av fellesrådet. Kirketjener har fortsatt som sin oppgave å vaske i 
kjelleretasjen.  
 
Kirketjener informerer om et tilbud han har hentet inn på 6000 kr for vindusvask utvendig og 
innvendig. MR vedtar å kjøpe denne tjenesten, og at dette skal gjøres før det er 
konfirmasjon i arbeidskirken. 
 
Kirketjener informerer også om at han og Hans Fredrik  har kommet til enighet med 
fellesrådet om soping av gårdsplassen ute etter vinteren. Dette er fellesrådets ansvar. 
 
Betjening av lydanlegget er også kirketjeners oppgave. Han bekrefter at han mestrer å 
betjene dette til enkle gudstjenester ol. Han har også takket ja til et kurs sammen med 
teaterforeningen for å sette seg inn i lydanlegget. 
 
Kirketjener etterspør vippsbeløpet etter hver ofring. Dette er det hensiktsmessig at han får 
informasjon om slik at han kan rapportere dette inn sammen med kontantene fra ofringene 
etter gudstjenestene.  Kasserer gir denne informasjonen til kirketjener når han får det inn 
etter gudstjenester. 
 
Det er behov for opprydding og vasking av vaskerommet. Kirketjener tar dette opp med 
huskomiteen for å få dette gjort.  
 
Anders Strand føler at han har kommet godt igang med jobben som kirketjener, og har blitt 
tatt godt imot av de ansatte og de frivillige i menigheten. Han påpeker at han har hatt behov 
for å fylle stillingen på sin måte og finne sin måte å være kirketjener i Berg på.  
 
SAKNR. 12/19: PRESTEN HAR ORDET 
Kristin har vært på konfirmantleir i Håkonshall på Lillehammer i regi av Hekta, med 
konfirmanter fra bla Berg og Tanum. Det var mye program for både konfirmanter og voksne. 
Opplegget i hallen var bra, og det var flinke forkynnere og gode aktiviteter. 
 
Det var utfordrende for de voksne lederne på leiren fordi en del rutiner ikke var på plass. Det 
var rikelig med menn til å passe på guttene, mens det var kun to damer som skulle passe på 
alle jentene fra Tanum og Berg.  
I tillegg var det manglende informasjon om personlige utfordringer for enkelte konfirmanter. 
Det kreves et tettere samarbeid om dette mellom Berg og Tanum i forkant av leiren neste 
gang.  
 



Kristin melder inn de manglende som hun avdekket til leirledelsen i Hekta. 
  
SAKNR. 13/19: ØKONOMI  
Ottar har ikke hørt noe fra fellesrådet om regnskapet. Vi har beregnet at dette skal være klart 
til vårt neste møte som er 6.mars. 
Likviditeten er tilnærmet uforandret siden sist møte. Tilskuddet på 30 000 fra fellesrådet er 
kommet inn. 
Det er sendt faktura på underskuddet av juletrefesten til Frikirken på halve dette beløpet.  
Gavemidler fra Larvikbanken er søkt på.  I år har vi søkt på konfirmantkapper.  
Bruktbutikken budsjetterer med et litt lavere overskudd i 2019 enn i fjor. 
MR vedtar at de støtter Sportskapellet med 2000 kr som tidligere år.  
 
SAKNR. 14/19: NYTT FRA UNDERGRUPPENE 
Bruktbutikken 
Bruktbutikken har hatt møte. Grete Nesheim går ut av styre og Vigdis Kiil går inn fra februar 
2019.  
 
Gudstjenesteutvalget 
Gudstjenesteutvalget hadde møte 6.2.19. Dette var det første møte på to år. Ragnhild Bakke 
Waale er tatt inn i utvalget. 
Kristin ønsker å formalisere og revidere lokal grunnordning for gudstjenesten. Utvalget kom 
godt igang med planen, og har allerede avtalt nytt møte for å avslutte revisjonen. Når 
grunnordningen er ferdig legges den fram for MR for å vedtas. 
De som deltok fra MR opplevde dette som et godt og nyttig møte. 
 
Trosopplæringsutvalget 
Trosopplæringsutvalg hadde møte 6.2.19. Det er Tårnagenthelg om tre uker. Kristin 
Stensrød Haugen, Mari-Ann Grung, Anita Baan Hovd og Heidi Kjær Løvereide er i denne 
komiteen. Det kommer ut invitasjoner til barna som skal inviteres. 
 
Diakoniutvalget 
Diakoniutvalget hadde møte 22.1.19. Der ble det drøftet struktur rundt besøk av etterlatte. 
Erling Åge Melberg har hatt det administrative ansvaret, samt at han har vært på 8 – 10 
besøk 2018. MRs representant tar over dette etter Erling Åge f.o.m. uke 4. Kristin Stensrød 
Haugen, Grethe Nesheim og Vigdis Kiil stiller som besøkende til etterlatte hvis Erling Åge 
trenger avlastning. 
 
Det ble gitt 34 blomsterhilsener til jubilanter i 2018. Vigdis Kiil delegere besøk i 2019 når hun 
trenger avlastning. 
 
Diakoniutvalget er utnevnt av MR for fire år, og når et nytt MR er på plass til høsten må også 
et nytt diakoniutvalg utnevnes. 
  
Speideren 



Speideren har hatt 60 års feiring i kirken. Det var en hyggelig kveld med 50 “gamle” 
speiderjenter. Sigrun Aske og Heidi Aske hadde gjort en stor og flott jobb med dekking av 
bord, servering, gamle bilder og program.  
MR representerte på festen med Kristin og Toril. De overrakte et gavekort fra “Villmarksliv” 
på 1000 kr.  
 
SAKNR. 15/19: HØSTENS PROGRAM 
Tunklang 8.des 
Det er kommet en konsertforespørsel om en julekonsert fra Tunklang. MR vedtar at 8.des er 
mulig leiedato for Berg menighet. Fellesrådet tar dette arrangementet.  
  
Havfruene 6.des 
MR avventer dato fra Jan Ivar Eikeland. MR ønsker en avklaring så fort som mulig. Kristin tar 
denne kontakten. 
 
Julekonsert med “Pust”.  
Dette blir evt. et samarbeidsprosjekt med frikirken. Dette er et kor som bla også skal ha en 
konsert i Sandefjord. De krever et honorar på 30 000, overnatting og reise.  
MR stiller oss positive til konserten, men ønsker mer spesifisering på utgifter og aktuelle 
datoer. Ole Bjørn tar videre kontakt med frikirkens representant Randi Anvik.  
 
Larvik Janitsjar 
MR henvender seg til Larvik Janitsjar om evt. julekonsert. Kristin tar kontakt med dem. 
 
SAKNR. 16/19: MENIGHETSRÅDSVALG 2019 
Kort referat fra valgkurs som ble holdt i Østre Halsen kirke 23.1.19. Berg menighet 
representerte her med Åsmund, Kristin, Ole Bjørn og Toril  
 
Etter en drøfting i MR, var vi enige om at valgkomiteen skulle få med seg MRs betraktninger 
om hva de ønsket at det neste MR skulle ta hensyn til når det foreslo et nytt MR. 

- Det ønskes en videreføring av at arbeidskirken er et rom for alle i vår menighet 
uansett meninger og oppfatninger. 

- Tydelig formidling av at å sitte i MR er en jobb, der en må forvente et ansvarsområde 
i MR f.eks. leder, nestleder, kasserer, sekretær, representant i fellesrådet, sitte i 
undergrupper el.  

- Videre satsing på ungdomsarbeid 
- Videre satsing på samarbeid med frikirken 
- Videre satsing på samarbeid med nærmiljøet 

 
Valgstyre er MR. Valgkomiteen må oppnevnes innen 1.mars.  
MR vedtar at valgkomiteen er følgende: Kristin, Liv Randi, Ottar og to representant til. Kristin 
spør begge disse kandidatene.  

 
SAKNR. 17/19: BISPEDØMMERÅDET 2019 
MR har ingen egne kandidater til nominasjonskomiteen for bispedømmerådet, og ingen har 
heller meldt seg. 



Berg MR stiller seg bak kandidaten Anne Helene Gjone som er foreslått av Tanum. Dette 
sendes inn av Ole Bjørn til nominasjonskomiteens valgkomiteen for bispedømmerådet. 
 
SAKNR. 18/19: NY DAGLIG LEDER I BERG SOKN 
MR vedtar at Sigrid Kobro Stensrød blir oppført som ny daglig leder i Berg sokn med 
umiddelbar virkning. 
 
SAKNR. 19/19: REFERATSAKER  
Takk for offer fra flere organisasjoner. 
Det er flere organisasjoner som har takket for offer de har fått av Berg menighet i 2018.  
 
Nasjonal pilegrimskonferanse 2019 
Ottar har vært i kontakt med komiteen og drøftet dette med Tore Dvergastein som holder i 
prosjektet.  
MR vedtar at vi sender og betaler for Ottar som vår representant til denne konferansen. 
 
Konsert med Black& Lekker 
Spør om en mulighet for konsert i Berg steinkirke på Kristihimmelfartsdag. MR vedtar at 
dette kan være en mulighet. Lørdagen 1.6.19 er det en vielse, så dette er ikke en mulig dato. 
Ole Bjørn følger opp dette. 
 
SAKNR. 20/19: EVT 
Årsmøteinnkalling til Sportskapellet  
Vi har medarbeiderfest denne  dagen, og stiller ikke på årsmøte. 
  
Ny representant til Kirkens Nødhjelp  
Kristin blir vår nye representant til Kirkens nødhjelp. Kristin melder at hun er postmottaker fra 
Kirkens Nødhjelps utsendelser. Vi takker Andreas Melberg for den jobben han har gjort.   
  

               VELKOMMEN TIL MØTE! 
  
  
  
  
 
 


